
Referat fra 1.11-20 for afdelingsbestyrelsen afd. 230 

Afdelingsbestyrelsen har drøftet og vedtaget, der vil fremadrettet 

ved nye lejere, som ikke er indflyttet, bliver sat en ude lampe op, 

som er tidsløs og evt. med Censor. Vi vælger ikke at udskifte dem 

nu, da det vil være for dumt og en for stor udgift, og da flere er 

tilfreds med deres nuværende lamper. Ligeledes har vi diskuteret at 

få den, der vender ud mod vejen afblændet, da ingen bruger den. 

Beslutningen er truffet i fælles enighed. 
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Lasse, Per og Mimi 


